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Motie Ruimte en duidelijkheid voor sportverenigingen 

De gemeenteraad van Hengelo ter vergadering bijeen d.d. 4 november 2015 

Constaterende dat: 

• Voormalig wethouder Erik Lievers (D66) de gemeenteraad heeft toegezegd om te 
komen tot de ontwikkeling van een sportnota die duidelijkheid biedt over de rol, 
positie en onderlinge verhouding van de Hengelose binnen en buitensport. 
Bijvoorbeeld als het gaat om het gebruik en de bekostiging van sportvelden, 
sportzalen en aanverwante sportaccommodaties. 

• Na deze toezegging duidelijk is geworden dat - vooruitlopend op de ontwikkeling en 
bespreking van de sportnota - het vraagstuk van de verhouding tussen vraag en 
aanbod van sportaccommodaties voor sommige verenigingen nu al actueel is. 

• Bijvoorbeeld voor Volleybalvereniging Webton. 

Overwegende dat: 

• Sportverenigingen zouden moeten mogen rekenen op een lokaal bestuur dat waar 
mogelijk de ambities van sportverenigingen faciliteert. 

• Sportverenigingen ruimte zouden moeten krijgen voor eigen initiatief. 

Draagt het college op: 

Op uiterlijk 1 april 2016 de sportnota, onderverdeeld in de toegezegde 3 gebieden 
(voetbal, andere buitensporten en zaalsporten) aan de gemeenteraad voor te leggen. 

• In deze sportnota m.b.t. de zaalsporten de accommodaties, capaciteit en gebruik in 
kaart te hebben gebracht en hiervoor dus genoeg ambtelijke capaciteit vrij te maken. 

C)(^(^j^:^ - ^ e t een uitgewerkt voorstel te komen zodat verenigingen, die capaciteit en ambitie 
hebben, de kans geboden wordt zelf beheer, onderhoud en exploitatie voor hun 

" J I accommodatie te regelen, zöal^-ia.göVÄ^vaR'VolleybelvefeniginQ Webtoü. 
^ / A En gaat over tot de orde van de dag, ^ O^c^ 

Namens CDA Hengelo 


